语 研 书 库 LANGUAGE RESEASCH LIBRARY

佳节庆典、商务活动、友朋聚会无往不利



Words of Advice Given From The

75

4319-9 JGZ H42

Later ago of the seath Lines

常用英语贴身赠言

Words of Advice Given From the Intimate

弘 恢/主编 麦 琪/编译



中国访识出版社

图书在版编目(CIP)数据

常用英语贴身赠言/弘恢主编.一北京:中国纺织出版社,2002.4

(语研书库)

ISBN 7-5064-2230-1/H·0045

I. 常… II. 弘··· III. 英语-格言-汇编 IV. HB13.3

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2002)第 012753 号

责任编辑:郑 群 责任印制:刘 强

中国纺织出版社出版发行 地址:北京东直门南大街 6 号 http://www.c-textilep.com e-mail:faxing @ c-textilep.com 郵政編码:100027 电话:010—64168226 北京宏飞印刷厂印刷 各地新华书店经销 2002年4月第1版第1次印刷 开本:889×1194 1/32 印张:12.25 字数:260千字 印数:1—6000 定价:23.00

凡购本书,如有缺页、倒页、脱页,由本社发行部调换





中国古话说: 赠人以言, 重于金石珠玉。在英语文化中也是一样。每逢佳节良辰, 或是人生的重要时刻, 人们都喜欢用简短的赠贺之辞表达庆祝、恭喜、慰问等情感, 借以传达对亲人、爱侣、朋友和同事的关怀与温情。在滚滚红尘之中平添几分绿意。

现在已是互联网的时代,人们的国际交往日益增多,通信手段也是今非昔比了。市面上有许多漂亮的贺卡、明信片供人选择,各种情形的应用可谓琳琅满目;有些门户网站也有现成的电子贺卡服务,只需鼠标一点便大功告成。

尽管如此,我们有时仍觉得,如果在贺卡或明信片上加上亲笔书写的问候语,会使对方备感亲切、温馨,意义也大不一样了。 自己专为特定的对象来诉诸笔端,无论怎样都比买来的卡片上的文字要贴切多了。

本书为英语爱好者搜集了两千余条精美的赠言小语,分为

常用英语贴身赠言

新年赠言、圣诞赠言、生日赠言、祝贺赠言、节庆赠言、浪漫赠言、情侣赠言、夫妻赠言、友谊赠言、感谢赠言、鼓励赠言、慰问赠言、励志赠言、分别赠言等十几个部分,有一定英语基础的读者可以从中自由选择,稍加更动就能变为自己对亲朋好友的祝福和情意。

目 录

A	New Year	
	新年赠言	1
В	Christmas	
	圣诞赠言	
C	Birthday	
	生日赠言	45
D	Festival	:
	节庆赠言	
E	Congratula	
	祝贺赠官	107
F	Romantic	
	浪漫赠言	143
G	Lovers	
	情侣赠言	16

常用英语贴身赠言

H	Couples	<u>.</u>	
	夫妻赠言		183
	Friendship		
	友谊赠吉	••••••	195
J	Thanks		
	感谢赠言		211
K	Encourage		
	鼓励贈言		219
L	Sympathy		
	慰问赠言		239
M	Quotations	8	
	励志赠言		257
Ħ	Good-bye		
	分别赠言		307
O	Words of	a Song	
	歌词赠宫		315
Þ	Philosoph	у	
	哲理赚官		353





New Year 新年贈言

Happy New Year! 新年快乐!

Best wishes for the year to come! 恭贺新禧!

May everything beautiful be condensed into this card. and I sincerely with you happiness, cheerfulness.

愿我的这张贺卡带给你幸福与快乐。

I hope my best wishes and genuine yearning will bring you boundless merriment on such a wonderful day.

最深的祝福,最真的思念,在这缤纷的日子里,愿能带给你 无尽的喜悦。

The greatest happiness in life is to feel peaceful; The greatest happiness in life is to possess friends. May you have all happiness in your life. A

人生最大的快乐是平安和友情。愿你拥有这一切。

On this joyous occasion, may all goes well with you. 在洋溢着欢笑的日子里,祝你万事如意。

May fortune smile upon you and favor you with many blessings!

愿幸运之神常向你微笑并给你带来无边祝福!

A beautiful wish to you and your family—live a happy life and everything goes well.

祝您和您的全家快乐安康!

To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always come to you!

恭祝新年吉祥如意!幸福和欢乐永远伴你同行。

In the splendid days, may you enjoy your life in the coming year.

在这光芒四射的日子里,祝你在新的一年里欢乐无比。

At such a wonderful moment, I send you a gentle and warm care and wish: May every day be brilliant for you!

在此美好时刻, 谨祝你每一天都辉煌灿烂!



Rich blessing for health and abundant happiness in my wish for you in the coming year!

祝你在即将来临的一年里健康快乐!

Wish you a brand new beginning at the beginning of the new year.

祝你在新年伊始有一个全新的开始。

Good luck, good health, good cheer. I wish you a happy New Year.

祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。

Wish you happiness during the holiday and throughout the new year.

祝你节日愉快,新年幸福。

With best wishes for a happy New Year! 祝新年快乐,并致以良好的祝福。

The first light of the early morning is the start of my blessing. I wish you a happy holiday!

清晨初现的第一道曙光是我祝福的开始,祝你新春快乐!

I hope you have a most happy and prosperous New Year. 谨祝新年快乐幸福,大吉大利。



May each day of the new year bring you a full measure of success and happiness!

愿新年的每一天都给你带来丰硕的成果和无比的幸福。

With the compliments of the season. 祝贺佳节。

Wish you everything to be plain sailing throughout the coming year!

祝你在新的一年里事事一帆风顺!

May the season's joy fill you all the year round. 愿节日的愉快伴你一生。

Wish you a happy holiday, your career greater success and your family happiness.

祝你春节愉快,事业有成,家庭幸福。

Season's greetings and best wishes for the New Year. 祝福您,新年快乐。

May every day be brilliant for you. 祈愿你的每一个日子都充满阳光、无比灿烂。



Please accept my season's greetings. 请接受我节目的祝贺。

May fortune smile upon you and favor you with many blessings!

愿幸运之神对你微笑,赐予你无限欢欣。

To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you.

恭祝新年吉祥,幸福和欢乐与你同在。

Please accept my best wishes for your perfect health and lasting prosperity!

请接受我最良好的祝愿:祝你身体健康,事业昌盛!

Good health, good luck and much happiness throughout the year.

恭祝健康、幸运、新年快乐。

Wish you and your family a happy Spring Festival. 祝你和家人新春愉快!

May the joy and happiness around you today and always. 愿快乐幸福永伴你左右。



The whole year's work depends on a good start in spring. Good luck to you, my dear friend.

一年之计在于春。亲爱的朋友,祝你好运!

Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.

请接受我诚挚的新年祝福,顺祝身体健康。

At the beginning of the New Year, your undertaking as my very best wishes.

新年伊始,特向你的事业致以最良好的祝愿!

Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.

恭贺新禧,祝身体健康、事业发达。

May your heart and house ring with the joyful sounds of the holiday season.

祝你家里、心坎里都回荡着佳节的快乐声音。

Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.

恭贺新禧,万事如意。



With very best wishes for your happiness in the New Year. 致以最良好的祝福,愿你新年快乐幸福。

Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.

请接受我们对你及你全家的美好祝福,祝你们新年快乐。

May the coming New Year bring you joy, love and peace. 愿新年为你带来快乐,友爱和宁静。

Wishing you happiness during the holidays and throughout the New Year.

祝节日快乐,新年幸福。

A happy New Year to you. 恭贺新年。

Season's greetings and sincere wishes for a bright and happy New Year!

献上节日的问候与祝福,愿你拥有一个充满生机和欢乐的 新年。

I give you endless brand-new good wishes. Please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.

给你我无尽的新的祝福,让它们成为我们永恒友谊的新的

纪念。

Good luck and great success in the coming New Year. 祝来年好运,并取得更大的成就。

On the occasion of the New Year, may my wife and I extend to you and yours our warmest greetings, wishing you a happy New Year, your career greater success and your family happiness.

在此新年之际,我同夫人向你及你的家人致以节日的问候, 并祝你们新年快乐、事业有成、家庭幸福。

Much joy to you in the upcoming year. 新年快乐!

May everything beautiful and best be condensed into this card. I sincerely wish you happiness, cheerfulness and success.

愿一切最美好的祝福都能用这张贺卡表达,真诚地祝你幸福、快乐、成功!

Live long and proper! 多福多寿!

Happy Spring Festival! 春节愉快!



May you come into a good fortune! 恭喜发射!

May many fortunes find their way to you! 祝馱运亨通!

I want to wish you longevity and health! 愿你健康长寿!

Season's greetings and warmest wishes for a bright and happy New Year!

谨为一个充满生机和欢乐的新年致以节日的问候和温馨的 祝福。

Take good care of yourself in the year ahead. 请多保重!

Wishing you many future successes. 祝你今后获得更大成就。

Good luck in the year ahead. 新年好运!



常用英语贴身赠言

May the year be one that brings many good things your way. 愿新年带给你无数美好的事物。

On this special day I send you New Year's greetings and hope that some day soon we shall be together.

在这特殊的日子,向你致以新年的祝福,希望不久我们能相 聚在一起。

Please accept my best wishes on the arrival of the New Year. 在新年到来之际,请接受我最良好的祝愿。

I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future.

祝新年快乐,并愿你幸福吉祥,前程似锦。

Best of luck in the year ahead! 吉星高照!

Best wishes for a happy year! 致以新年最良好的祝愿!

May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!

愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!